

Monkey Class Newsletter July 2022

Dear Parents.

As time is moving quickly along, We are working to finish up all the books for this semester. Every day we are practicing to use English for every day life. From sharing with us their favorite toys to telling us what the students enjoys doing. The students are very interested in "Song and Dance" class. I have not only introduce to them the song of the week, but also songs that I enjoyed listening to when I was their age. As I grow to learn more about each of the students personality, I grown a lot closer to them. I have seen a lot of improvements in the students.

As their teacher it's my goal to make them learn as much as they can while they are here! The last month will be the month that they won't ever forget!

Best Regards, Teacher Jordan

Reading Class

I will have the kids repeat after the me to know the pronunciation and understand the meaning of the stories. I will then give the kids a chance to read individually when they are ready and award them with gift. They will be able to explain to me what each story is about without reading it to me.

7/4-7/8: Is It Still a Number?

7/11-7/15: Prepare for Graduation

7/18-7/22: Review

Core Material

We will continue to Unit 3 Week 3 of the Wonders Workshop book in the month of June. The last week of the month we will go over Anthology. We will first spend some time with the kids to discuss the meaning of a folktale. We will learn examples of cause and effects in the story.

7/4-7/8: Unit 3 Week 3 Anthoology 7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Catch up &Review

Conversation

The will be learning the future tenses and how to use them in a sentence. They will had also learned about using the negation form of "won't." For the remaining weeks we will prepare for the graduation and review the grammar from previous months.

7/4-7/8: P.78-81 7/11-7/15: P. 82-85

7/18-7/22: Prepare for Graduation

Writing

This month students will be able to use the sequence in the correct order "Then" "and then" and "after." They will have to look at the sentence and correct the mistakes. For the last page I will help them write their ideal day at school and what they enjoy doing at Marshall. For the last two weeks we will prepare for the graduation.

7/4-7/8: P.84-85

7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Prepare for Graduation

Phonics

For the first week of the month we will be going over the present continuous from "ing" form, past tense "-ed" and plural form "es" "s." The rest of the weeks we will prepare for graduation and review anything from the previous month.

7/4-7/8: P.189-191

7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Catch up & Review

MPM

On the MPM book we will continue with book F5 will finish book within a week and use the remaining time to prepare for the graduation.

7/4-7/8: F5 P.15-18

7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Prepare for Graduation

Spelling

We will hand out the word list every Friday as the kids' homework. We will also continue breaking down the words to its phonetic sounds so the kids are able to spell the words phonetically.

Song and Dance

In our Song and Dance class, we will spend most of the time singing the song "A Whole New World." They should be able to understand the lyrics and know the song without looking at the words. We will also being going over some of the other songs like "Dancing Queen" and songs that the students enjoyed singing from previous songs.

7/4-7/8: A Whole New World 7/11-7/15: A Whole New World 7/18-7/22: A Whole New World

I hope this has been a profound newsletter for you all, Thank you for reading! Best Regards, Tr. Jordan



Monkey Class Newsletter July 2022

親愛的家長您好:

隨著時間飛快,我們也快完成本學期的所有書籍。 我們每天在日常生活中練習使用英語,從分享他們最喜歡的玩具到說說他們喜歡做什麼。 他們對"Song and Dance"課非常感興趣。 我不僅向他們介紹了本週的歌曲,還向他們介紹了當我在他們這個年齡時喜歡聽的歌曲。 隨著我越來越瞭解每個學生的個性,也越來越接近他們。 我在學生身上看到了很多進步。

作為他們的老師,我的目標是讓他們在這裡時盡可能多地學習! 最後一個月將是他們永遠不會忘記的月份!

Best Regards, Teacher Jordan

Reading Class

我會讓孩子們在我之後複誦,以明確練習發音並理解故事的含義。然後,當孩子們準備好時,我會給他們一個個別唸讀的機會,並獎勵他們禮物。 他們將有能力向我解釋每個故事的內容,而不僅僅是唸讀而已。

7/4-7/8: Is It Still a Number? 7/11-7/15: Prepare for Graduation

7/18-7/22: Review

Core Material

我們將在 6 月份繼續學習 Wonders Workshop Unit 3 Week 3。本月的最後一周,我們將閱讀選集。我們將首先花一些時間與孩子們討論民間故事。我們將學習故事中因果關係的例子。

7/4-7/8: Unit 3 Week 3 Anthoology 7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Catch up &Review

Conversation

他們將學習未來式以及如何在句子中使用它們。 他們也會學如何使用"won't"的否定形式。 在最後的幾週,我們將為畢業做準備並複習前幾個月的語法。

7/4-7/8: P.78-81 7/11-7/15: P. 82-85

7/18-7/22: Prepare for Graduation

Writing

本月學生將能夠以正確的順序使用"before" and then"和"after"的順序。 他們需要閱讀句子並糾正錯誤。 在最後一頁,我將幫助他們寫下他們在學校的理想日子以及他們在 Marshall 喜歡做的事情。 最後兩週,我們將為畢業做準備。

7/4-7/8: P.84-85

7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Prepare for Graduation

Phonics

在本月的第一週,我們會徹底學習現在進行時"-ing"形式、過去時"-ed"和復數形式"es""s"。 剩下的幾週我們將為畢業做準備,並複習之前所學。

7/4-7/8: P.189-191

7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Catch up & Review

MPM

在 MPM, 我們將繼續 F5, 將在一周內完成課程, 並利用剩餘時間為畢業做準備。

7/4-7/8: F5 P.15-18

7/11-7/15: Prepare for Graduation 7/18-7/22: Prepare for Graduation

Spelling

我們將在每週五分發單詞表作為孩子們的作業。 我們還將繼續將單詞分解為其語音,以便孩子們能夠拼寫單詞。

Song and Dance

在 Song and Dance 課上,我們大部分時間都會唱《A Whole New World.》。 他們應該能夠在不看歌詞的情況下理解歌詞並知道怎麼唱。 我們還將復習其他一些歌曲,如"Dancing Queen"和唱一些以前學學過喜歡的歌曲。

7/4-7/8: A Whole New World 7/11-7/15: A Whole New World 7/18-7/22: A Whole New World

我希望這對所有人來說是一個有用的訊息,感謝您的閱讀!

Best Regards, Tr. Jordan